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Protokół nr XXXVII/2021 

obrad XXXVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo z dnia 15 września 2021 r. w godzinach od  

13.00 do 13.50 w Sali Domu Kultury w Jeżewie 

 

Obradom przewodniczył Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo. 

Protokołowała Joanna Kunek. 

 

Obecni: Radni Rady Gminy Jeżewo (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Radni nieobecni: Robert Morka, Wojciech Młyński, Grzegorz Ziółkowski. 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni gości: 

1. Wójt Gminy – p. Maciej Rakowicz. 

2. Dyrektor Centrum Biblioteki i Kultury -  p. Ilona Walecka. 

3. Kierownik Gminnych Wodociągów i Oczyszczalni – p. Joanna Barwik. 

4. Kierownik ZOOS – p. Karolina Gwizdała. 

5. Pracownik GOPS – p. Wioleta Stefan. 

oraz zaproszeni sołtysi (listy zaproszonych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu obrad XXXVI sesji. 

5. Składanie wniosków i interpelacji. 

6. Przedstawienie informacji międzysesyjnych przez Wójta Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Jeżewo na 2021 r. 

8. Podjęci uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jeżewo na lata 2021 - 2029. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Jeżewo. 
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10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego. 

11.  Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 – Otwarcia XXXVII sesji Rady Gminy Jeżewo dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir 

Stefan, witając radnych, Pana Wójta, kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników gminy 

obsługujących posiedzenie, osoby śledzące obrady za pośrednictwem internetu oraz sołtysów 

przybyłych na posiedzenie Rady Gminy. Rozpoczynając sesję, Przewodniczący Rady zaznaczył, że w 

ciągu ostatnich kilku miesięcy rada pracowała i obradowała w systemie zdalnym, a teraz wraca do 

stacjonarnego trybu obrad. W związku z nadal obowiązującymi obostrzeniami, osoby przebywające 

na sali zobowiązane są do noszenia maseczek. Jedynie osoby, które będą chciały zabrać głos mogą na 

czas wypowiedzi je zdjąć. Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do odczytania porządku obrad.  

Ad. 2 – Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo stwierdził, że na ustawowy skład 

Rady wynoszący 15 członków, w obradach sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum i 

upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 3 – Wobec braku uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący Rady przeszedł do 

głosowania, w wyniku którego porządek sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny 

wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 4 – Następnie Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu protokołu  XXXVI sesji dodając, że 

wszystkie projekty uchwał i sprawozdania przedłożone do procedowania na dzisiejszej sesji, zostały 

omówione na posiedzeniu komisji, które odbyło się w dniu 14 września 2021 r. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. Rada Gminy Jeżewo przyjęła protokół  

XXXVI sesji jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 5 – Wniosków i interpelacji nie złożono. 

Ad. 6 – Wójt Gminy Pan Maciej Rakowicz przedstawił radnym i zebranym gościom informacje o 

działaniach podjętych w okresie między sesjami: 

1. Pod koniec sierpnia w Szkole Podstawowej w Jeżewie zakończyła się wymiana orynnowania 

na tzw. starej części budynku. Ze względu na zły stan techniczny wymieniono wszystkie 

rynny, rury spustowe oraz haki rynnowe. Całkowity koszt modernizacji wyniósł 48 742,29 zł. 

Środki na realizacje zdania pochodzą z budżetu gminy. Wykonawcą robót była firma 

remontowo-budowlana ARTEXBUD Atrur Oleksiński z Chełmna. 
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2. W dniu 24 sierpnia 2021 r. w Urzędzie Gminy w Jeżewie, odbyły się egzaminy dla nauczycieli 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Do egzaminu 

przystąpiło łącznie czterech nauczycieli z terenu Gminy Jeżewo, dwóch nauczycieli ze SP w 

Laskowicach, jeden ze SP W Krąplewicach i nauczyciel z Przedszkola Samorządowego pod 

Kasztankiem w Laskowicach. Wszystkie Panie zdały egzamin i uzyskały stopień nauczyciela 

mianowanego otrzymując zaświadczenie o zdanym egzaminie. 

3. Gmina Jeżewo otrzyma 867 000,00 zł dofinansowania w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na realizację inwestycji 

Zagospodarowania terenu na prowadzenie działalności Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych Gminy Jeżewo. W ramach tego dofinansowania w Jeżewie powstanie nowy 

Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. Będzie można tam dostarczać między 

innymi stare meble, zużyty sprzęt elektryczny, zużyte opony czy też odpady budowlane. 

Nowa lokalizacja będzie dużo przystępniejsza dla Naszych mieszkańców. Inwestycja zostanie 

zrealizowana do końca roku. Został ogłoszony drugi przetarg na realizację tej inwestycji i w 

czekamy w tej chwili na oferty do 27 września.   

4. W ostatnią sobotę sierpnia odbyły się Dożynki Gminne. Święto rozpoczęła uroczysta msza 

święta w Kościele Parafialnym Serca NMP w Laskowicach. Następnie korowód dożynkowy 

przeszedł na boisko przy SP w Laskowicach, gdzie oficjalnie rozpoczęto uroczystości 

dożynkowe. W trakcie świętowania zostały wręczone medale dla odznaczonych rolników, 

które w tym roku otrzymali: Józef i Ewa Sampławscy, Robert i Grażyna Strysik, Andrzej i 

Barbara Bogaleccy, Andrzej i Ewa Rozczyniała, Józef i Lucyna Landowscy oraz Grzegorz i 

Andżelika Jędral. Został również rozstrzygnięty konkurs na Pomysłowy Witacz Dożynkowy. 

Laureatami zostali: I miejsce Aktywne Piskarki, II miejsce KGW Belno, III miejsce Muchomorki 

Taszewo, IV miejsce Dzieci z Piskarek. Nagroda publiczności trafiła do Dzieci z Piskarek. 

Mieszkańcy mogli posłuchać koncertu orkiestry dętej ze Świecia, a dzieci korzystały z licznych 

atrakcji. O godz. 20.00 rozpoczęła się część muzyczna, na której wystąpili: Cristo Dance, Norbi 

oraz Rolantic. Bardzo dziękujemy wszystkim zaangażowanym w zorganizowanie dożynek i 

mieszkańcom za udział. 

5. W dniach od 23 sierpnia do 07 września 2021 r. w gminie odbywały się zebrania wiejskie, 

których jednym z tematów był podział funduszu sołeckiego na kolejny rok. Poza tym w części 

sołectw dokonywano zmian w planowanych wydatkach na rok bieżący. Na zebraniach zostały 

przedstawione informację z realizacji budżetu gminy w 2020 r. oraz omówiono zakończone i 

aktualnie realizowane inwestycje na terenie poszczególnych sołectw. Zbierane były również 

opinię na temat zwiększenia ilości pozwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o zawartości 

powyżej 18% alkoholu oraz wina. Mieszkańcy w zdecydowanej większości pozytywnie 
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zaopiniowali zaproponowane zmiany. Zebrania wiejskie były też okazją do zadawania pytań i 

wysłuchania spraw i problemów zgłaszanych przez mieszkańców gminy. Dziękujemy 

wszystkim mieszkańcom oraz radnym, którzy brali udział w zebraniach.  

W roku 2022 fundusz sołecki w Gminie Jeżewo będzie wynosił 405 639,92 z, co oznacza 

wzrost o 51 711,40 zł w stosunku do roku 2021.  Ogólna suma funduszu została przeznaczona 

na realizację różnych działań. Będzie to m.in.: zakup i montaż klimatyzacji w świetlicach, 

remonty świetlic, utwardzania terenów przy świetlicach, budowa zbiornika bezodpływowego, 

doposażenie świetlic, utrzymanie porządku i czystości na terenie sołectw, dofinansowanie 

budowy boisk wielofunkcyjnych, rozbudowa oświetlenia ulicznego, zakup wiaty czy 

organizacja różnego rodzaju zajęć i spotkań dla dzieci i mieszkańców sołectw. W trakcie 

zebrań został poruszony również temat budowy chlewni w miejscowości Buczek. Mieszkańcy 

uczestniczący w zebraniach, zwłaszcza mieszkańcy Laskowic opowiedzieli się za powrotem do 

planów budowy chlewni w Buczku. Również mieszkańcy Buczka nie zgłaszali do tego 

przeciwwskazań.  

Informacje dotyczące prowadzonych postepowań o udzielenie zamówienia publicznego: 

1. W dniu 31 sierpnia 2021 r. został ogłoszony przetarg o udzielenie zamówienia publicznego 

dla zadania Przebudowa budynku po gimnazjum w Laskowicach na przedszkole 

wielooddziałowe. Przedmiotem zamówienia jest przebudowa i zmiana sposobu użytkowania 

budynku szkoły przy ul. Mickiewicz 3 w Laskowicach. Budynek ma zostać przebudowany na 6-

cio oddziałowe przedszkole, żłobek i gminny ośrodek kultury z zapleczem kuchennym i 

socjalno-biurowym wraz z infrastrukturą towarzyszącą, na którą składają się: wewnętrzne 

drogi dojazdowe, miejsca postojowe, chodniki i place utwardzone, tereny zielone, instalacja 

oświetlenia terenu zewnętrznego, pompa ciepła woda-powietrze, instalacja fotowoltaiczna. 

W dniu dzisiejszym przetarg został zamknięty i w systemie elektronicznym oferty zostały 

otwarte. Wpłynęły dwie oferty: firma Livar Krzysztof Kaniecki kwota 10 691 622, 78 zł i druga 

oferta: Przedsiębiorstwo Budowlane TB Invest Tomasz Brzeziński z Gdańska kwota 

18 425 400,00 zł.  Po weryfikacji złożonych ofert zostaną Państwo poinformowani o wyborze. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Stefan, podziękował Panu Wójtowi za przedstawienie 

informacji międzysesyjnych i poprosił o pytania do przedstawionego sprawozdania. Ze strony radnych 

pytań nie było. Przewodniczący Rady zapytał Wójta Gminy czy w związku z przedstawionymi ofertami 

będzie stać gminę na realizację inwestycji przebudowy budynku po gimnazjum na przedszkole. Wójt 

odpowiedział, że konieczne będzie zaciągnięcie kredytu i obie oferty zostaną dokładnie 

przeanalizowane. Wójt dodał, że w/w inwestycja jest planowana od ponad dwóch lat i jest 

niezbędna. O wszystkich ustaleniach, rada będzie na bieżąca informowana. Przewodniczący Rady 
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podziękował Panu Wójtowi za udzielone odpowiedzi i kontynuując realizację porządku obrad 

przystąpił do procedury głosowania na przedłożonymi projektami uchwał.  

Ad. 7 – uchwała nr XXXVII/1294/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo 

na 2021 r. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 8 – uchwała nr XXXVII/295/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Jeżewo na lata 2021 -2029 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 9 – uchwała nr XXXVII/296/2021 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Jeżewo 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 10 – uchwała nr XXXVII/297/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu mieszkalnego 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań 

stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 11 – W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Radny powiatowy Dariusz Wolski, który po spotkaniach z mieszkańcami Jeżewa, zwrócił się do 

radnych Rady Gminy Jeżewo z prośbą o ponowne rozpatrzenie budowy boiska wielofunkcyjnego w 

miejscowości Jeżewo tak, aby powstało ono w pobliżu Szkoły Podstawowej i hali sportowej.  

Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi radnego powiatowego wskazał, że w trakcie zebrania 

wiejskiego sołectwa Jeżewo mieszkańcy nie wyrazili zgody na przełożenie terminu realizacji budowy 

boiska. Ponadto podnoszony przez radnego powiatowego we wcześniejszych spotkaniach argument 

dotyczący niebezpiecznego przejścia dzieci ze szkoły na nowe boisko jest bezzasadny. Jednak 

najważniejszą kwestią w ocenie Wójta Gminy jest dyscyplina finansów publicznych. Gmina, a w 
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szczególności Wójt nie może zakupić działki, na której inwestycja mogłaby nie powstać. Na koniec 

Wójt Gminy zaznaczył, że program inwestycyjny został opracowany 3 lata temu i od tej pory jest 

konsekwentnie realizowany, a pełnowymiarowe boisko do piłki nożnej, które miałoby powstać w 

miejsce boiska wielofunkcyjnego jest niemożliwe do realizacji z uwagi na zbyt małą powierzchnię 

działki. Podsumowując Wójt Gminy podkreślił, że gmina złożyła wnioski do Polskiego Ładu o 

dofinansowanie budowy dwóch boisk wielofunkcyjnych w Laskowicach i Jeżewie, a w budżecie gminy 

nie ma środków finansowych na zakup działki pod budowę boiska.  

Radny powiatowy w odpowiedzi na powyższą wypowiedź ponowił swoją prośbę o budowę boiska w 

pobliżu hali dzięki czemu gmina zyska jeden duży kompleks sportowy. Pan Dariusz Wolski nadmienił 

również, że rozmawiał z osobą, która jest otwarta na rozmowy w sprawie wykupu działki z 

przeznaczeniem na budowę boiska.  

Wójt Gminy jeszcze raz podkreślił ważności naruszenia dyscypliny finansów publicznych przy zakupie 

działki pod budowę boiska wielofunkcyjnego w przypadku, gdy gmina posiada własną działkę w 

odległości niespełna 400 metrów od budynku szkoły podstawowej.  

Przewodniczący Rady podziękował za zabrane głosy i przedstawione stanowiska dodają, że ten temat 

był kilkukrotnie omawiany, a w chwili obecnej jest realizowany budżet, w którym ta inwestycja jest 

zaplanowana. Zamykając dyskusję Przewodniczący Rady zaznaczył, że tylko w przypadku pojawienia 

się wniosków formalnych, Rada Gminy będzie je rozpatrywać.  

Ad. 12 -  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo, Pan 

Sławomir Stefan zamknął o godz. 13.50 obrady XXXVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo dziękując 

wszystkim za udział w obradach. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Joanna Kunek              Sławomir Stefan 

 

 


